
Referat af Årlig Generalforsamling i DXC PULS afholdt tirsdag d. 23. November kl 
16.00 via Teams. 

 
1. Valg af dirigent og referent 

Som dirigent blev valgt Jan Hagelin, der konstaterede at Generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt i henhold til foreningens vedtægter. 
 
Som referent blev valgt Anja Bess 
 
Der var ca. 10-12 deltagere til generalforsamlingen (svært at opgøre helt præcist da 
deltagere loggede af og på mødet løbende). 
 

2. Bestyrelsens beretning om Klubbens forhold og virksomhed i den forløbne 
periode 
Året har igen været præget af Corona situationen, som har gjort det svært at 
arrangere noget større. Derfor har der kun været ganske få arrangementer. 
 
Noget er det dog blevet til, f.ek.s Online Banko, Ugentlig Online Motion/Yoga, 
Online Foredrag med Jesper Steinmetz, Tæl Skridt kampagner. 
  
Herudover har der været sendt gave ud til alle medlemmer i løbet af efteråret. 
 
Der blev i forbindelse med beretningen talt omkring hvordan man kan reklamere 
mere/bedre for de arrangementer der trods alt er, og om vi måske skal overveje 
nogle flere udendørs arrangementer. 
 
Tidligere har der været sendt mails ud til hele Retortvej – en form for nyhedsbrev. 
Men der har været udfordringer med den DXC mailgruppe vi har brugt til dette, 
som har gjort at vi ikke har kunne gøre dette i lang tid. Det skal tjekkes om den nu 
er brugbar igen. 
 
Med hensyn til events vil fokus det næste stykke tid stadig være baseret på virtuelle 
events og arrangementer udenfor Retortvej lokationen. 
 
 

3. Indkomne forslag 
Ingen forslag 
 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab og budget. 
Regnskabet blev gennemgået og viser et overskud på kr. 235.787, hvilket er noget 
bedre end budgettet, hvor der var regnet med et underskud på kr. -195.100. 
 
Dette skyldes alle de manglende aktiviteter i forbindelse med Corona 
nedlukningen, og dermed færre udgifter. 
 



Budgettet for FY22 blev gennemgået og reflekterer også Corona situationen og 
flere aktiviteter, der stadig ikke kan gennemføres. Lige nu budgetterer vi også uden 
det faste tilskud fra DXC PULS, selvom vi håber at få det. 
 
Der budgetteres med et underskud på kr. -149.560. 
 
Budgettet blev godkendt 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
4 bestyrelsesmedlemmer: Kent Michaelsen, Dorte K Hansen, Lise Gerrild og Peter 
Hammerich, var på valg. Alle ønskede og fik genvalg. 
 
Herudover blev nyt bestyrelsesmedlem Line Steenhold valgt ind. 
 

6. Valg af 2 revisorer 
Elsebeth Rasmussen blev valgt. 
Der var ingen andre deltagere på mødet der ønskede at stille op, så det blev aftalt 
at vi spørger Rene Tarby, om han vil tage et år mere og ellers må vi prøve at finde 
en revisor mere på anden vis. 
 

7. Eventuelt 
Der var ikke noget til eventuelt. 
Inge Westergaard ville dog bare sige at de har været glade for at kunne dyrke 
online yoga, så tak for det. 
 
Generalforsamlingen sluttede kl.  16.54 
 
 
 

Jan Hagelin  _______________  
Jan Hagelin – Dirigent Anja Bess - Referent 
 
 
 

 


